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Referat for bestyrelsesmøde d. 15. august 2024 
 

Til stede: René Kvistgaard, Karsten Bank Petersen, Erik Nielsen, Peter Sandgaard, Tonni Tølbøll 
Lund Aagesen, Morten Kristensen 

Fraværende: Jette Kristensen, Morten Agerbæk 

Referent: Peter Sandgaard 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde dato 

a. Bemærkninger, Godkendt 

2. Andre emner til agendaen? 

a. Ingen emner 

3. Formand – Peter 

a. 29’er VM med tre ribs og fantastisk stemning ved den største 29’er kapsejlads 

nogensinde. Fedt! Tre klargjorte ribs. Fine sejladser med udsættelser ved for lidt 

vind og for meget vind. Masser af sol og masser af vand. Vi får betaling for tre ribs i 

syv dage.  

b. Etablere event og frivillig – udvalg - Pleje frivillige med løbende arrangementer. 

Etableres som et bredere udvalg med Regattaudvalget som basis. Støttefunktion til 

kapsejladser samt  

c. Udvalg - konsolidere og synliggøre udvalg med flere personer, rollefordeling mm. 

J/70 kan konkret bruge et par skippere til at sejle med interesserede nye sejlere 

d. Rib anskaffelse, behov og økonomi – Teknikudvalget sammen med opti, laver plan 

for udskiftning af ribs samt forslag om ekstraordinær henlæggelse på 180.000,- 

(Faste 90.000,- + ekstra 90.000,-) i 2025 i budget til godkendelse på GF 

e. Vinterstativ og cover til skolebåde. Erik kommer med en løsning. 

f. Planlægning frem mod generalforsamlingen 05.11.2024 

i. Karsten Bank udarbejder køreplan for agenda 

ii. Erik Nielsen udtræder af bestyrelsen 

4. Hovedtemaer 

a. Udlån af lokaler – Karsten Bank Petersen 

i. Ny låneaftale. Nye kategorier herunder mulighed for en julefrokost for 

medlemmer fredag aften til nul kroner 

ii. Jolleklubhuset kommer til at indgå i lokaleudlån, Tonni kommer tilbage med 

muligheder. Der udarbejdes en udlånskalender samt placering af inventar. 

Der må meget gerne indgå en repræsentant fra jollerne i lånegruppen 
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b. Oplægget til ny låneaftale for klubhuse og tilhørende dokumenter blev godkendt. 

5. Briefing fra tværgående udvalg 

a. Medlemsadministration – Klubmodul – sejlerskolens medlemmer kommer på. 

Kontingenter fra bl.a. sejlerskole køres i Klubmodul 

b. J70 – Tonni Der er stabil søgning. Der efterlyses flere skippere, der uddannes 

blandt brugerne. Båden skal op og bundrenses 

c. Fjernvarme - Erik og Peter – der er søgt fondsmidler til finansiering.  

d. Sponsor – Morten K – Egå Sejlklub deltager i ”Mød fondene”. Vi har modtaget et flot 

Sponsorat fra Hempel 

e. Regatta – Karsten – se Punkt 3. b 

f. Teknik – der arbejdes med løbende vedligehold af RIBS 

6. Optimist/Ungdom – Morten A 

a. Stævne i september. Der arbejdes på planlægning af Opti stævne i forbindelse med 

Aarhus Festuge. Stor medlemstilgang 

7. Storjoller – Tonni 

a. En træner er stoppet, der arbejdes på at finde nye trænere 

8. Sejlerskolen – René 

a. Der køres fuldt program med praktisk sejlads og træning til duelighedsbevis. Der 

ledes efter instruktører til næste sæson 

9. Kapsejlads – Karsten 

a. Egå Tunstar 31.08-01.09 der er 25 tilmeldte både 

10. Næstformand / Turudvalg 

a. Jette er ude at sejle 

11. Husudvalg – Erik 

a. Løbende opdatering af bl.a. en vandvarmer. Der investeres i ny grill 

12. Økonomi – Morten K 

a. Der er budgetteret med et underskud. Til nu er vi i neutral.  

b. Optimister kører fantastisk. Der er bevilget penge til nye brugte optimister. Der er 

købt én.  

c. Kapsejlads kører også godt.  

d. Sejlerskolen også et plus.  

e. Turudvalg har ikke brugt afsatte penge 

13. Næste møder  – 12. september 2024 og 10. oktober 2024 

14. Hovedtema til næste møde: 

a. Dialog om Sailing Aarhus. Planlægge informationsmøde 


